
Απαντήσεις σε ερωτήσεις Βουλευτών στη Βουλή για Μετοχικά Ταμεία και κρυφές μειώσεις
Δευτέρα, 16 Μάιος 2016 15:31 - Τελευταία Ενημέρωση Δευτέρα, 16 Μάιος 2016 20:04

          

  

       Κατά τη συζήτηση στις επιτροπές της Βουλής του ασφαλιστικού νομοσχεδίου, ο
Πρόεδρος της ΠΟΣ  Βασ. Νικολόπουλος απάντησε σε ερωτήσεις βουλευτών, για τις
επιπτώσεις στα Μετοχικά Ταμεία και στις συντάξεις.    (
ΠΑΤΗΣΤΕ ΕΔΩ).

  

     Ο Υπουργό Εργασίας στρεφόμενος προς τον Πρόεδρο της ΠΟΣ, ο οποίος είχε τονίσει
τις ιδιατερότητες των ΕΔ και ΣΑ, αναγνώρισε τις  χαμηλές αποδοχές των Στρατιωτικών 
τονίζοντας "Σέβομαι απολύτως τον ιδιαίτερο χαρακτήρα των ΣΑ και του Στρατού. Θα
πρέπει πράγματι να υπάρχει μια μέριμνα, ώστε οι πράγματι πολύ χαμηλοί μισθοί σε αυτούς
τους κλάδους να βελτιωθούν ...."  (στο 6' 00").
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https://www.youtube.com/watch?v=3CP3Hk---28
https://www.youtube.com/watch?v=3CP3Hk---28

